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BRİSA BRIDGESTONE SABANCI LASTİK SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ’NİN  

26 MART 2025 TARİHİNDE YAPILAN 2024 YILINA AİT 

OLAĞAN GENEL KURUL TOPLANTISINDA 

ORTAKLARIMIZ TARAFINDAN YÖNELTİLEN SORULAR VE CEVAPLARI 

 

Brisa Bridgestone Sabancı Lastik Sanayi ve Ticaret Anonim Şirketi’nin 2024 yılı Olağan Genel Kurul 

toplantısı 26 Mart 2025 tarihinde yapılmıştır. Sermaye Piyasası Kurulu’nun (II-17.1) sayılı Kurumsal 

Yönetim Tebliği’nin 1.3.5. numaralı ilkesinde, toplantı başkanının, genel kurul toplantısında ortaklarca 

sorulan ve ticari sır kapsamına girmeyen her sorunun doğrudan genel kurul toplantısında 

cevaplandırılmış olmasını sağlayacağı; sorulan soruların gündemle ilgili olmaması veya hemen cevap 

verilemeyecek kadar kapsamlı olması halinde, en geç 15 gün içerisinde Yatırımcı İlişkileri Bölümü 

tarafından yazılı olarak cevaplanacağı ve genel kurul toplantısı sırasında sorulan tüm sorular ile bu 

sorulara verilen cevapların, en geç genel kurul tarihinden sonraki 30 gün içerisinde Yatırımcı İlişkileri 

Bölümü tarafından ortaklığın internet sitesinde kamuyu duyurulacağı hükme bağlanmıştır. 

 

Bu çerçevede, 26 Mart 2025 tarihinde yapılan 2024 yılı Olağan Genel Kurul toplantısı sırasında 

ortaklarımız tarafından yöneltilen sorulara ve bunların cevaplarına aşağıda yer verilmiştir. 

 

Soru: SPK Kanunu 21. maddesine aykırı olarak mali tablo ve denetim raporunda gösterilmeyen bayilere 

ödenen gizli prim tutarları örtülü sermaye kazancına sebep olmaktadır. Bu konuda izahat verebilir 

misiniz? 

 

Cevap: Finansal tabloların dünyadaki dört büyük denetim şirketinden biri olan DRT Bağımsız Denetim 

ve Serbest Muhasebeci Mali Müşavirlik A.Ş. tarafından denetlendiği bilgisi verildi.  

 

Soru: Şirketin farklı hisse gruplarının olduğunu görüyoruz, neden iptal edilmiyor? 

 

Cevap: Şirket kuruluş sözleşmesinde farklı tip hisseler olduğu, herhangi bir imtiyaz bulunmadığı, sadece 

Sabancı Vakfı intifa senedi için ayrıca temettü ödemesi yapıldığı bilgisi verildi. 

 

Soru: Akbank’ın ilişkili taraflar arasında yer aldığını ve birçok işlem olduğunu görüyoruz. Bu bankacılık 

işlemlerini avantajlı olduğu için mi yoksa grup şirketi olduğu için mi yapıyorsunuz? 

 

Cevap: Akbank’ın grup şirketi olmasının sebep olmadığı, tüm finansal işlemlerde piyasadaki en uygun 

oranlara göre işlem yapıldığı bilgisi verildi. 

 

Soru: Lastik sektörünün önümüzdeki beş sene içerisinde büyüme potansiyelini nasıl görüyoruz? Brisa 

hangi kanallardan büyüme sağlayacaktır? 

 

Cevap: Lastik sektörünün Türkiye ve ihraç pazarlarında araç üretimi ve kişi başına düşen araç sayısında 

büyümeye devam edeceği, Brisa’nın sadece lastik değil mobilite çözümleri tarafında da büyüyeceği 

bilgisi verildi. 

 

Soru: İzmit fabrikasının Aksaray’a taşınması söz konusu mudur? 

 

Cevap: İzmit fabrikasının Aksaray’a taşınmasının söz konusu olmadığı bilgisi verildi. 

 

 


